

Protokoll från styrelsemöte F01–VT23

I ledningscentralen kl. 17.15 tisdagen den 24:e januari 2023

§ 1 P.F.M.Ö.

Styrelsepreses Samuel Eklund förklarade mötet öppnat 17.16.

§ 2 Närvaro

Samuel Eklund
Hanna Areskoug
Hjalmar Mårtensson
Aron Allen

Lisa Fredriksson
Sofie Wigren
Christopher Doggett t.o.m §
10

Rasmus Sobel
Erik Nilsson t.o.m § 10

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivits upp på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Vice ordförande Aron Allen utsågs att, jämte styrelsepreses Samuel Eklund, justera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Styrelsepreses Samuel Eklund föredrog dagordningen och berättade att handlingarna mejlats ut i måndags.

Styrelsen beslutade

att godkänna dagordningen som den låg.

§ 6 Meddelanden

Ordförande Hjalmar Mårtensson meddelade att Rasmus Sobel är generals ekreterare på kåren och är vår kårkontakt. Ordförande Hjalmar Mårtensson meddelade även att delar av styrelsen har bytts ut och presenterade sig själv samt resterande styrelsemedlemmar som närvarade på mötet.

Rasmus Sobel meddelade att det är Sångarstriden på lördag och att man inte behöver vara medlem i teknologkåren för att gå och kolla. Samt att heltidarna på teknologkåren är fulsatta för första gången på länge.

§ 7 Rapporter

Kassör Christopher Doggett rapporterar att han bokfört mycket nu, kul.

§ 8 Arbetsgruppsrapporter och redovisning

| Tillsatt | Arbetsgrupp | Samman kallande | Redovisning |
|----------|------------------------|-----------------|-------------|
| F05-VT22 | Arbetsgrupp för web2.0 | Ludwig Linder | F01-VT23 |

Arbetsgrupp för web2.0

Ludwig Linder meddelade styrelsen följande redovisning via mejl;

”Min uppdatering är att jag håller på att scouta ny person att ta över arbetsgruppen för att snabba på arbetet så att jag inte längre är flaskhalsen:)”

Styrelsen beslutade

- att* godkänna redovisningen
- att* sätta nästa redovisningsdatum till F02-VT23.

§ 9 Motion angående ändring av firmatecknare

Ordförande Hjalmar Mårtensson föredrog motionen enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

- att* bifalla motionen enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

- att* sätta Lisa Fredriksson till beslutsuppföljningsansvarig med redovisningsdatum F02-VT23.

§ 10 Motion angående ordinära flaggdagar

Fanbärare Erik Nilsson föredrog motionen enligt handlingarna.

Efter tillfrågan gällande vad en flaggdag är samt vad det innebär förklarade fanbärare Erik Nilsson detta för mötet.

Styrelsen beslutade

- att* bifalla motionen enligt handlingarna.

§ 11 Motion angående redaktionella ändringar

Vice ordförande Aron Allen föredrog motionen enligt handlingarna.

Ordförande Hjalmar Mårtensson konstaterade att styrelsen måste vara enhällig för att rösta igenom de redaktionella ändringarna av stadgarna, vilket inte var möjligt då styrelseledamot Svante Sandblom inte var närvarande på mötet. Resterande ändringarna kan beslutas om.

Mötet diskuterade och kom fram till att för enkelhetens skull försöka rösta igenom hela motionen vid nästa styrelsemöte då styrelsen förhoppningvis är fulltalig.

Styrelsen beslutade

- att* bordlägga punkten till F02-VT23.

§ 12 Motion angående revidering av access

Vice ordförande Aron Allen föredrog motionen enligt handlingarna.

Styrelsepreses Samuel Eklund meddelade att Erik af Klintenberg via mejl uttryckt en stor sorg i att denna access kommer trumpetaren tillhanda först efter att han avgått som trumpetare.

Ordförande Hjalmar Mårtensson ansåg att fanbäraren samt trumpetaren också borde ha access till källaren så att de kommer åt arkivet.

Ordförande Hjalmar Mårtensson yrkade på

att utöver motionen även ge fanbäraren och trumpetaren access till källaren

Styrelsen beslutade

att bifalla motionen med ordförande Hjalmar Mårtenssons ändringsyrkande.

§ 13 Nomineringar till nyckelpiga

Styrelsepreses Samuel Eklund föredrog motionen enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

att välja in

- Axel Isaksson, F22
- Olle Settergren, F22
- Maxime Pakula, F22
- Jinke van der Sluis, F22
- Karolina Krüger, F21
- Emil Grunning, F21
- Svante Sandblom, π18
- Emelie Zhu, n17

till nyckelpiga för LP3 2023.

§ 14 Beslutsuppföljning

| Taget | Beslut | Ansvarig | Redovisning |
|----------|---|--------------------|-------------|
| F04-HT22 | Motion angående inköp av en ny soffa | Svante Sandblom | F01-VT23 |
| F04-HT22 | Motion angående inköp av verktyg till medaljkommittéen | Hjalmar Mårtensson | F01-VT23 |
| F07-HT22 | Motion gällande tillägg om Unga Forskare i Riklinjer för hantering av personuppgifter | Svante Sandblom | F01-VT23 |
| F07-HT22 | Motion angående access för filmförman | Lisa Fredriksson | F01-VT23 |
| F07-HT22 | Motion angående access för merchansvarig | Lisa Fredriksson | F01-VT23 |

Motion angående inköp av en ny soffa

Styrelseledamot Svante Sandblom var inte närvarande. Vice ordförande Aron Allen sa att han ej hört något om soffan. Styrelseledamot Lisa Fredriksson upplyste att det tidigare hade diskuterats om att vänta med inköp av ny soffa och att styrelsen skulle fundera på alternativitetet att istället möblera om med de soffor som redan finns i Matematikhuset.

Styrelsen beslutade

- att* godkänna redovisningen
- att* sätta nästa redovisningsdatum till F03-VT23.

Motion angående inköp av verktyg till medaljkommittéen

Ordförande Hjalmar Mårtensson meddelade att en del av verktygen är inköpta samt att detta låg på Carl Boklund, men att han numera är kårordförande och därför inte kan ansvara för det längre. Hjalmar ska höra sig för och tala med nya sektionshärold Erik Thylefors gällande inköpen av resterande verktyg.

Styrelsen beslutade

- att* godkänna redovisningen
- att* sätta nästa redovisningsdatum till F02-VT23.

Motion gällande tillägg om Unga Forskare i Riklinjer för hantering av personuppgifter

Vice ordförande Aron Allen meddelade att det inte är genomfört ännu.

Styrelsen beslutade

- att* godkänna redovisningen
- att* sätta nästa redovisningsdatum till F02-VT23.

Motion angående access för filmförman

Styrelseledamot Lisa Fredriksson meddelade att det ska vara ordnat.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen

att lägga densamma till handlingarna.

Motion angående access för merchansvarig

Styrelseledamot Lisa Fredriksson meddelade att det ska vara ordnat.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen

att lägga densamma till handlingarna.

§ 15 Övrigt

Vice ordförande Aron Allen anmäler sig frivilligt till att vara beslutsuppföljningsansvarig för § 12.

Styrelsen beslutade

att välja vice ordförande Aron Allen till beslutsuppföljningsansvarig för § 12 och sätta redovisningsdatum till F02-VT23.

§ 16 Nästa möte

Styrelsen beslutade att sätta nästa styrelsemöte till tisdagen den 7:e februari 2023 klockan 17.15 i ledningscentralen.

§ 17 P.F.M.A.

Styrelsepreses Samuel Eklund förklarade mötet avslutat 17.49.

I sektionstyrelsens tjänst,

Samuel Eklund
Styrelseordförande

Hanna Areskoug
Sekreterare

Aron Allen
Justerare